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Abstract (en)
Before and/or during the execution of a spinning programme, the laundry drum is operated in a mass-determining segment M within three phases
A. The first phase is characterised by a delayed increase in speed to a final speed n1 above the starting speed and below the resonant speed. The
second phase B has a constant desired speed equal to the final speed n1 of the ramp. In the third phase C, the laundry drum runs down drivelessly
to a minimum speed n2 which is still higher than the laundry breakaway speed. From the moment t1 when the drive is switched off to the moment
t2 when the minimum speed is reached, the time span TC, which is a measure for the mass of the laundry, is measured. This detection of the
loading can be carried out in an extremely simple way, is considerably more accurate than conventional methods and can be repeated at any time. A
measurement of residual moisture for the purpose of checking the spinning result is likewise possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Vor und/oder während der Durchführung eines Schleuderprogrammes wird die Wäschetrommel in einem Massenbestimmungsabschnitt M
innerhalb von drei Phasen A betrieben. Die erste Phase ist durch einen verzögerten Drehzahlanstieg bis auf eine Enddrehzahl n1 oberhalb der
Anlegedrehzahl und unterhalb der Resonanzdrehzahl gekennzeichnet. Die zweite Phase B weist eine konstante Solldrehzahl gleich der Enddrehzahl
n1 der Rampe auf. In der dritten Phase C läuft die Wäschetrommel antriebslos bis auf eine Minimaldrehzahl n2 aus, die noch höher ist, als die
Wäscheablösungs-Drehzahl. Vom Zeitpunkt t1 beim Abschalten des Antriebs bis zum Zeitpunkt t2 bei Erreichen der Mindestdrehzahl wird die
Zeitdauer TC gemessen, die ein Maß für die Masse der Wäsche ist. Diese Beladungserkennung ist äußerst einfach realisierbar, erheblich genauer
als konventionelle Methoden und kann jederzeit wiederholt werden. Eine Restfeuchtemessung zur Überprüfung des Schleuderergebnisses ist
ebenfalls möglich. <IMAGE>
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